The Advisory Board on Education and Outreach (ABEO) provides specialised advice in areas of education and outreach relevant to the OPCW's mandate.

Its goal is to ensure that the Organisation's education and outreach activities, and those of States Parties, are effective, sustainable, cost-effective, and benefit from the latest advances in education and outreach theory or practice. Such advice may be provided to the Director-General, to the policy-making organs and, at their request, to States Parties.

The ABEO provides advice on the development of education and outreach strategies, key messages and partnerships that support the implementation of the Convention. The board also identifies and outreach activities relevant to the global education those disarmament Convention and related to and non-proliferation. The specialised advice that the board provides is with the goal of making education materials accessible to audiences in order to benefit the broadest range of target stakeholders

A Group of Independent Experts

ABEO members serve in a personal capacity (not as representatives of their respective governments) and serve no more than two three-year terms, which may be consecutive. The chair and vice-chair are elected by the members of the ABEO.

The Board is made up of 15 independent experts in subjects including education in science, technology, engineering, mathematics and other relevant disciplines, science communication, the chemical industry, dual/multiple-use issues related to chemistry and the life sciences, ethics and the Convention, and related international measures.

教育和外联咨询委员会(ABEO)为禁止化学武器组织(OPCW)有关的 教育和外联领域提供专业咨询意见。

其目标是确保 OPCW 以及《禁止化学武器公约》缔约国的教育和外联活动有效、可持续、具有成本效益,并从教育和外联理论和实践的最新进展中获益。ABEO 的专业建议可提供给总干事、决策机关或应要求提供给缔约国。

教育和外联咨询委员会提供关于教育和外联战略的发展、关键信息和伙伴关系的建议,以支持公约的实施。教育和外联咨询委员会还确定与公约、裁军和不扩散有关的全球教育和外联活动。委员会提供的专业建议旨在使受众能够获得教育材料,从而使最广泛的目标利益攸关方受益。

教育和外联咨询委员会成员

教育和外联咨询委员会成员以个人身份(不作为其各自政府的代表)任职,任期不超过两届,每届任期三年,可以连任。主席和副主席由教育和外联咨询委员会成员选举产生。

委员会由15名独立专家组成,涉及以下学科:科学、技术、工程、数学,其他相关学科的教育、科学传播、化学工业、化学和生命科学、伦理学和生命科学,公约及相关国际措施等。

More information:

https://www.opcw.org/about/subsidiary-bodies/advisory-board-education-and-outreach